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Z á p i s n i c a    č.  5 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 30. 6. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Prizvaní:    prednostka, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Informácia o činnosti spoločnosti Dalkia a.s. za rok 2010 v meste Vrbové 

5. Záverečný účet mesta Vrbové za rok 2010 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu 

7. Správa nezávislého audítora 

8. Návrh zmeny rozpočtu mesta Vrbové na rok 2011  

9. Správa ÚIK o výsledkoch inventarizácie k 31. 12. 2010  

10. Dofinancovanie Centrálnej mestskej zóny 

11. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR 

12. Schválenie platu primátora mesta 

13. Plán zasadnutí MsZ vo Vrbovom na II. polrok 2011  

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na II. polrok 2011  

15. VZN č. 6/2011 o zákaze požívania alkoholických nápojov na vymedzených verejne 

prístupných miestach 

16. Rôzne 

      – predaj/výmena pozemku p. č. 324/2 na Rekreačnej ulici 

17. Dopyty a interpelácie poslancov 

18. Návrh na uznesenie 

19. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišli ešte dvaja poslanci 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jozef Duračka, členovia 

– Ing. Jaroslav Tomčík a Pavol Rakús. 

prítomných: 8 

za: 8                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Mgr. René Just a JUDr. Štefan 

Kubík. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 8                             proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Ing. Nina Horská, 

JUDr. Mária Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. Mgr. Šandrik požiadal o zaradenie do programu v rôznom bod Zásady odmeňovania 

poslancov. Za takto upravený program dal primátor hlasovať: 

prítomných: 8 

za: 8                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala Dott. Mgr. Maggiová, tvorí prílohu originálu zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Požiadavku p. Petra Čecha predniesol primátor. Pán Čecho písomne požiadal o premiestnenie 

lavičky v parku do tieňa. Podľa slov primátora to nebude možné, pokiaľ nebude stavba – 

Revitalizácia centrálnej mestskej zóny, skolaudovaná. Dovtedy nie je možné nič meniť oproti 

projektu. 

•  

občianka, p. Chudá – má požiadavku zahrnúť do rozpočtu mesta financie na opravu cesty na 

Ul. 6. apríla za obchodmi CBA, PT Univerzál. 

Ing. Jánoška – sídlisko bolo dané do užívania bez toho, aby tá komunikácia bola ukončená. Treba 

to naplánovať do rozpočtu na roky 2012–14. Tá cesta je ozaj v katastrofálnom stave. Určite treba 

s tým niečo urobiť. 

p. Chudá – či by aj obchody niečím neprispeli, 

Ing. Jánoška – oni majú nehnuteľnosti v prenájme od mesta a teraz sú tam problémy so zatekaním 

striech. Treba tam rekonštrukciu. Všetko závisí od financií. 

p. Chudá – pozemok pod ich bytovkou je mestský, obyvatelia sa pýtajú, či je možné ho odkúpiť. 

Ing. Jánoška – pri dedičskom konaní by vznikali zbytočné problémy, vznikali by tam veľmi malé 

čiastky. 

p. Chudá – to znamená, že nie je nutné ten pozemok odkupovať. Ďalšia vec, na ktorú by sa chcela 

spýtať: za preplatky od Vetesu, ktoré nedostali, vraj môžu od mesta žiadať kompenzáciu. 

Ing. Jánoška – pokiaľ nebude konkurzné konanie ukončené, dovtedy sa nedá s tým nič robiť. 

Jediná možnosť by bola, keby bola vôľa poslancov, ľudí odškodniť. Mesto by muselo odkúpiť 

pohľadávku, ale to sa nestalo, takže teraz nič sa s tým nedá robiť. 

p. Rakús – je ešte možnosť do konca augusta podať žiadosť na súd? Vraj niektorým boli peniaze 

vyplatené. 

Ing. Jánoška – sú to neoverené informácie. 

•  

Ing. Duračka – Thre Rose – urýchlene ukončiť proces zadávania zmeny ÚPN, tlačí ich k tomu čas, 

lebo im končí nájomný vzťah. Nebola podaná žiadosť na vypracovanie projektu. Apelujú na mňa, 

aby MsZ urýchlilo tento proces. 

Ing. Jánoška – Semikron rokoval s mestom, lebo chce rozširovať podnik a nechce ísť na pozemky 

na Ul. oslobodenia. Je to závislé od vôle poslancov, že to odsúhlasia na priemyselnú zónu (od 

p. Lackoviča po p. Krihu). 

Ing. Duračka – urobiť tú zmenu len pre nich. 

Ing. Jánoška – objednať to, nevidím v tom problém. 
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Ing. Horská – Semikron je pre nás dôležitý partner, dal prísľub, že mi pošle zámer, ale neposlal. Ja 

som im dnes oznámila, že zajtra začíname s procesom. Ale ich nemôžeme ignorovať, dávajú 

peniaze do všetkého. 

p. Rakús – stanoviť im nejaký termín, 

Ing. Horská – dnes som im poslala upozornenie, 

p. Rakús – Semikron je taký zákazník, že on by si to vedel zaplatiť. 

•  

Ing. Duračka – cesta medzi domom kultúry a parkoviskom – ten úsek okolo bytovky je totálne 

rozbitý, 

Ing. Jánoška – od Skanskej to už nejde, iba vyčleniť z rozpočtu mesta. 

•  

Mgr. Šandrik – ulice Slovanská, Poľná, Strážovská a Bernolákova – je tam zvýšený pohyb 

kamiónov, vraj bola odpoveď, že tam bola urobená obchádzka. 

Ing. Jánoška – nikto tam nedával také stanovisko, oni sami sa rozhodli tadiaľ chodiť. A ani ten 

most, ani cesta nie sú na to stavané. Možno z pohľadu dopravy riešiť napríklad zákazom vjazdu 

okrem dopravnej obsluhy. Súhlas mesta na to nie je, chodia tadiaľ svojvoľne.  

Mgr. Just – ale zase odbremeňujú centrum mesta. Lebo tá doprava cez centrum je veľmi veľká. 

Ing. Jánoška – doprava je cez mesto odbremenená, ale zase na druhej strane sa tá cesta ničí. 

 

4. Informácia o činnosti spoločnosti Dalkia a.s. za rok 2010 v meste Vrbové 
 

 Po dohode každoročne predkladá spoločnosť Dalkia, a.s. Bratislava informáciu o činnosti 

v oblasti zabezpečovania tepla a TÚV do domácností vykurovaných sídliskovými kotolňami, ktoré 

má spoločnosť v dlhodobom prenájme. Správu prišli predniesť p. Bíro a p. Martinka. 

Minulý rok bol veľmi studený, čo sa odrazilo aj na množstve odobraného tepla. Sťažnosti boli na 

kotolne na Nám. sv. Cyrila a Metoda a na Hollého ulici. Tie bytovky, ktoré boli zateplené, mali 

pokles odobraného tepla. Čo sa týka ceny plynu, pre obyvateľov bola znížená,  zvýšená bola pre 

podnikateľské subjekty. Ostatné informácie je možné sa dozvedieť zo správy, ktorú predložili a je 

priložená k originálu zápisnice. K dispozícii ju dostali aj poslanci MsZ. 

 

Rozprava: 

Mgr. Just – ak bude zima teplejšia, ceny tepla budú nižšie? 

p. Martinka – cena tepla závisí aj od množstva odobraného tepla, 

p. Rakús – neplatí sa viac, keď sa prečerpá množstvo objednaného tepla? 

p. Martinka – nie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  44/VI/2011. 

 

5. Záverečný účet mesta Vrbové za rok 2010 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu 

7. Správa nezávislého audítora 
 

 Materiál predniesla na zasadnutí p. Sabová. V súlade s §16 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. mesto súhrnne spracovalo údaje 

o rozpočtovom hospodárení za rok 2010 do záverečného účtu mesta. Materiál obsahuje zákonom 

požadované údaje vrátane vysporiadania prebytku za rok 2010. Hlavná kontrolórka mesta 

spracovala v zmysle §18f ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. 

stanovisko k návrhu záverečného účtu za rok 2010. Po zhodnotení hospodárenia odporúča 

poslancom MsZ záverečný účet mesta Vrbové za rok 2010 schváliť bez výhrad. Účtovná závierka 

bola predložená na overenie nezávislému audítorovi. Podľa jeho názoru účtovná závierka 

poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie mesta  
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Vrbové k 31. 12. 2010 a výsledky jeho hospodárenia a peňažné toky za rok 2010 sú v súlade so 

zákonom o účtovníctve. 

Stanovisko ekonomickej komisie: zobrala záverečný účet na vedomie a odporúča ho schváliť. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – kontrola NKÚ sa netýkala účtovníctva? 

Ing. Jánoška – s tým to nesúviselo. 

Mgr. Šandrik – na budúce by chcel, aby v materiáloch bol uvádzaný aj predchádzajúci vývoj, pre 

lepšiu informovanosť. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 45/VI/2011, č. 46/VI/2011, č. 47/VI/2011, č. 48/VI/2011 a 

č. 49/VI/2011. 

 

8. Návrh zmeny rozpočtu mesta Vrbové na rok 2011  
 

 V zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v platnom znení je Mesto Vrbové povinné prerokovať a schváliť zmenu rozpočtu č. 1 Mesta 

Vrbové na rok 2011 v MsZ. Materiál predniesla p. Sabová. Rozpočet na rok 2011 bol schvaľovaný 

ešte predtým, než bol schválený štátny rozpočet. 

Stanovisko ekonomickej komisie: do budúcnosti rozplánovať všetky podielové dane. Po 

zapracovaní  chybičiek, ktoré tam boli, odporúča schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Sabová – p. Filan chcel, aby tieto peniaze sa odložili na nejakú položku. My máme každú 

položku na niečo. Na to je daný presný číselník. 

p. Rakús – čerpanie rezervného fondu... 

Ing. Jánoška – je to v položke, 

p. Rakús – bola debata o oprave strechy nad CBA. Do 30. 4.  platili určité pravidlá. 

Mgr. Šandrik – v rozpočte boli menené nejaké položky. Pokiaľ ide o tieto zmeny, ak bude 

v budúcnosti, nech vedúci prednesú, prečo sú tam tie zmeny. Niektoré položky – prečo sa navýšili, 

zdôvodniť to, prečo tá zmena je. 

p. Sabová – skutočnosť sa nikdy takto položkovite nezobrazovala, len za sumár. Urobilo sa to 

preto, lebo poslanci sú noví, aby tomu lepšie rozumeli. Podielové dane – MF SR dopláca, 

nedostávame to ako balík. Bude sa to hýbať počas roka. 

Mgr. Šandrik – je to dobré, aby tam boli tie položky. 

p. Sabová – tých položiek je vyše tisíc. A aj audítorka, ktorá sem chodí, by si nedovolila niečo 

„pustiť“. 

Mgr. Šandrik – jednotlivé stanoviská určitých odborov. Pri každej zmene by mala byť nejaká 

dôvodová správa. 

Ing. Jánoška – najdôležitejší dôvod bol, podielové dane, ktoré musíme dať ZUŠ. A do roka to bude 

ešte minimálne ešte dvakrát. A na roky 2012–14 uvažujeme urobiť plán, čo chceme robiť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  50/VI/2011. 

 

9. Správa ÚIK o výsledkoch inventarizácie k 31. 12. 2010  
 

 Materiál predložila p. Sabová. Ústredná inventarizačná komisia prerokovala dielčie správy 

jednotlivých komisií k 31. 12. 2011 a navrhla jednotlivé riešenia a opatrenia. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča materiál schváliť. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik informoval, že predsedom by nemal byť primátor mesta, ktorý tento postup  
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schvaľuje. 

Ing. Jánoška – orgány mesta sú: primátor mesta a mestské zastupiteľstvo, ktoré sú na rovnakej 

úrovni. Primátor mesta predkladá na schválenie. Ak to MsZ neschváli, primátor s tým nič neurobí. 

Ale nemá problém v tom, ak bude predsedom niekto iný.  

Mgr. Šandrik – riešenia ohľadom odpúšťania pohľadávok, ktoré sú z právneho hľadiska premlčané. 

Urobiť pokus. Ak nebude pohľadávka dobrovoľne zaplatená a bude premlčaná, nebude 

vymožiteľná (u fyzických osôb). 

p. Sabová – sú to väčšinou sociálne prípady. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  51/VI/2011. 

 

10. Dofinancovanie Centrálnej mestskej zóny 
 

 Materiál spracovala a predložila Ing. Horská. Navýšenie ceny vzniklo prepadom cesty na 

stavebnom objekte pri Kostole sv. Martina, dobudovaním oporného múrika pri výstavbe 

parkoviska. Prostriedky rozpočtované na uvedené práce je nutné uvoľniť z rozpočtu mesta 

z rezervného fondu. 

 

Rozprava: 

Dr. Miklášová – tá suma už je konečná? 

Ing. Horská – firma Skanska už skončila. Niektoré čiastky bude rozporovať s projektantom. Ale 

niektoré veci, ktoré mesto požadovalo zaradiť, zmeniť alebo niečo nepredvídané – to sú tie navyše. 

Mgr. Šandrik – tento bod bol na ekonomickej komisii. Ale nevedia prečo, z akého dôvodu, ale 

zhodli sa, že by to malo byť financované z rezervného fondu. 

Ing. Horská – komisia je poradný orgán, k tomu sa MsZ vyjadrí. Ale oni vlastne rozhodli, že to 

pôjde z rezervného fondu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  52/VI/2011. 

 

11. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR 
 

 NKÚ SR vykonal na základe Plánu kontrolnej činnosti na rok 2011 kontrolnú akciu na 

Meste Vrbové. Na základe ich požiadavky je potrebné informovať MsZ o výsledku kontroly 

a o prijatých opatreniach. Je zároveň potrebné prijať k danému materiálu uznesenie, že MsZ bolo 

o tomto informované. Správu poslanci MsZ dostali k dispozícii. Primátor mesta v spolupráci 

s hlavnou kontrolórkou vypracovali opatrenia na odstránenie nedostatkov. Dňa 29. 6. 2011 mesto 

zaslalo správu o plnení opatrení, sú plnené priebežne a niektoré už splnené boli.  

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – pri uzatváraní kúpnych zmlúv sú uplatňované sankcie? 

Mgr. Sitárová – ak to rieši zákon, nemusí to byť v kúpnej zmluve. Ale pri podávaní žaloby na 

neplatenie nájmu, si uplatňuje mesto úroky z omeškania. Ale je dobré si dohodnúť zmluvnú 

pokutu. 

Mgr. Šandrik – ak nie je dohodnutá v nájomnej zmluve, bude to riešené dodatkom? 

Ing. Jánoška –  v zmluvách, čo boli teraz robené, je to už riešené.  

 

Návrh uznesenia bol zoštylizovaný v zmysle požiadavky NKÚ. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  54/VI/2011. 
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12. Schválenie platu primátora mesta 
 

 Dňa 1. 6. 2011 nadobudol účinnosť zákon č. 154/2011 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon 

NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších predpisov. Podľa § 8a starosta zvolá zasadnutie obecného zastupiteľstva 

tak, aby sa uskutočnilo do 30. júna 2011 a rozhodlo o plate starostu v súlade s týmto zákonom. 

Inak platí, že od 1. 6. 2011 patrí starostovi plat stanovený podľa §3 ods. 1. Plat primátora mesta 

s počtom obyvateľov 6190 nemôže byť nižší ak 2,34 násobok priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve, ktorá činí 769 €. MsZ môže tento plat svojím rozhodnutím 

zvýšiť až o 70 %. Primátorovi nie je možné vyplatiť od 1. 6. 2011 odmenu. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – poslanci NR sa rozhodli znížiť plat primátorov z dôvodu šetrenia. My poslanci sme 

sa rozhodli, že najprv chceme výsledky a potom sa rozhodneme. Navrhujem zvýšenie cca o 12 % 

oproti platu, ktorý je navrhovaný zákonom. V súčasnosti má primátor mesta 2,6 násobok a všetci 

hovoríme, že platy sa majú znížiť v dôsledku zlej situácie. Ale situácia sa zlepšuje. V súčasnosti 

tam bol pokles o 200 €. Tú úsporu sme dosiahli oproti platu predchádzajúceho primátora. Zákon 

nám umožňuje prerokovať plat. Počkal by som cca 1 rok na zhodnotenie práce primátora mesta. 

Hlasovalo sa o návrhu zvýšiť plat o 12 %, ale tento neprešiel  (prítomní: 8, za: 3, proti: 0, zdržali 

sa: 5). 

Ing. Tomčík – celkom sa mi pozdávalo hlasovanie na lístočkoch (tajné), kde každý poslanec 

navrhol určité percento a z toho sa potom vychádzalo. 

Mgr. Koreň – navrhujem zvýšiť plat o 13 %. 

Hlasovalo sa o tomto návrhu, ktorý prešiel (prítomní:10, za: 6, proti: 0, zdržali sa: 4). 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  55/VI/2011. 

 

13. Plán zasadnutí MsZ vo Vrbovom na II. polrok 2011  
 

 Plán zasadnutí MsZ sa predkladá na schválenie v MsZ polročne s predpokladaným 

programom, ktorý je možné doplniť podľa potreby. Materiál pripravila a predložila Ing. Horská. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – rozpočet na r. 2012, nemohol by byť v programe už v novembri? 

Ing. Jánoška – najneskorší termín je 15. 12. 2011, ale musí byť už schválený štátny rozpočet. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  56/VI/2011. 

 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na II. polrok 2011  
 

 Hlavná kontrolórka v zmysle § 18f ods. 1 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

predložila uvedený materiál. Obsahuje návrh kontrol, ktoré budú po schválení v MsZ vykonané. 

nie je problém, ak budú zo strany MsZ nejaké ďalšie požiadavky. 

 

K tomuto materiálu nemal nikto žiadne pripomienky. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  53/VI/2011. 
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15. VZN č. 6/2011 o zákaze požívania alkoholických nápojov na vymedzených 

verejne prístupných miestach 
 

 Materiál predložila Mgr. Sitárová. Vzhľadom na skutočnosť, že sa rozmáha požívanie 

alkoholických nápojov na viacerých miestach – pred obchodmi, v parkoch ap. bol spracovaný 

návrh tohto VZN. Sleduje sa tým zamedzenie požívania alkoholu na verejne prístupných miestach 

a tým aj poškodzovanie majetku mesta, ktoré je často krát spôsobované pod vplyvom alkoholu. 

Táto požiadavka vzišla od obyvateľov. V meste sú lokality, ktoré chceme zlikvidovať. Zdržujú sa 

tam občania (pred obchodom Bala, PT Univerzál ap.), ktorí požívajú alkoholické nápoje. Návrh 

visel v úradných tabuliach, nikto z občanov nedal pripomienku k nemu. 

 

Stanovisko komisie kultúry: komisia mala určité pripomienky, napr. že v meste nie je amfiteáter, 

treba to vyhodiť. Bola tam diskusia ohľadom ihriska, podávanie alkoholu počas futbalu ap. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – upraviť čl. 2 bod 3 pri športových podujatiach, 

p. Bartakovič – nebolo to na sociálnej komisii prerokované,  

Mgr. Sitárová – na prerokovanie to bolo dané, len nezasadala komisia, pretože pracovníčky na 

sociálnom odbore sú na PN. 

Ing. Hužovič – na priehrade, ak bude niekto sedieť, opekať, to by si nemohol dať ani pivo? 

Mgr. Koreň – sankcie: nie sú tam vôbec fyzické osoby, 

Mgr. Šandrik – my si môžeme vymedziť priestory, 

Dr. Kubík – navrhuje dopracovať a predložiť k schváleniu na najbližšom zasadnutí. 

Mgr. Sitárová – treba vytvoriť komisiu, lebo pripomienky mohli poslanci predložiť. 

Ing. Jánoška – toto už budú len pozmeňujúce návrhy. Poverujem Dr. Kubíka, aby to zastrešil, 

vytvoril komisiu a návrh potom predložil . 

 

Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

16. Rôzne 
       

• Predaj/výmena pozemku p. č. 324/2 na Rekreačnej ulici 

 

 Materiál predložila Mgr. Sitárová. Tento materiál už bol na rokovaní MsZ. Teraz sa 

predkladajú dva varianty na riešenie usporiadania pozemkov – predajom, pričom by mohol byť 

použitý osobitný zreteľ a zámenou pozemkov. Poslanci dostali nákresy oboch možností, je na nich, 

ako sa rozhodnú. Pri predaji je potrebné určiť cenu za pozemok. 

Ing. Horská doplnila, že ide o to, aby technické vybavenie (žumpa, el. prípojka), mala p. Brečová 

na svojom pozemku. Ona so zámenou pozemkov nesúhlasí, lebo že jej kus pozemku zoberieme. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – zámena by bola najlepšia, ale nesúhlasí s tým. Ale ona je na našom pozemku, my 

dávame podmienky. 

Mgr. Koreň – je tu tá možnosť, odpredať celé, ale tu je  27 m2 , 

Mgr. Sitárová – môžeme odpredať tú časť, kde má žumpu, ako pozemok pod stavbou alebo 

zámenou pozemkov. Nemohli sme navrhnúť niečo, čo nám neumožňuje zákon. 

Mgr. Just – musíme si určiť cenu a určiť, čo je osobitný zreteľ. Aby nám to občania v budúcnosti 

nevytýkali. Treba si to dobre premyslieť. 

Ing. Duračka – najvhodnejšie je predať 27 m2, kde je stavba. 

Ing. Jánoška – odčleniť to geometrickým plánom a keď odsúhlasíme cenu, či bude s tým súhlasiť. 

Ing. Duračka – ona povie, že to chce, ale podľa seba. Ak nebude súhlasiť, nebude to mať. 
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Ing. Horská  – ponúknuť jej možnosť v zákonnej forme. 

Ing. Jánoška – predbežne schváliť, ale treba určiť cenu. 

Mgr. Just – pri 15 €/m2  jej vyjde cena 405 €. A keď nebude súhlasiť, môže to byť  zámenou. Veď 

tá sume nie je taká hrozná. 

Hlasovalo sa o návrhu 15 €/m2  (prítomní: 9, za:8, nikto nebol proti, zdržal sa: 1) 

p. Rakús – odpredať ten štvorec pod stavbou za 5 €. 

Tento návrh neprešiel ( prítomní: 8, za: 1, proti nebol nikto, zdržali sa: 7). 

Mgr. Just – aby sme tu neboli zasypaní žiadosťami nevysporiadaných pozemkov. 

Ing. Horská – bolo tam vydané na tú stavbu (žumpa, el. prípojka) riadne stavebné povolenie, preto 

tá cena tam je taká. 

Ing. Tomčík – dajme hlasovať o 15 €, možno sa rozhodne pre zámenu. Cena je v zmysle platného 

cenového výmeru, cenovej mapy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  57/VI/2011. 

 

17. Zásady odmeňovania poslancov 
 

 Materiál predložil Mgr. Šandrik, zapracoval tam zmenu na základe novely aj pripomienok, 

ktoré vzišli z predchádzajúceho zasadnutia MsZ. Tento materiál vypracovali poslanci, bude zaslaný 

po schválení v mestskom zastupiteľstve primátorovi mesta k podpisu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  58/VI/2011. 

 

18. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Mgr. Šandrik – tabuľa v kúrii – v akom stave riešenia to je? 

Ing. Horská – p. Marko sa priznal, ale tvrdí, že rozbil svoj majetok. Vysvetlili sme mu, že aj 

darovaný majetok je vlastníctvom obdarovaného. Nechcel ju rozbiť, len ju chcel dať dolu. Prisľúbil  

tabuľu obnoviť, v súčasnosti je na PN, budeme ho kontaktovať. 

•  

Mgr. Just – CMZ finišuje, ale počíta sa s tým, ako sa to bude obhospodarovať? Či sa to bude ešte 

upravovať, čo sa s kým bude robiť? 

Ing. Horská – oni mali robiť len to, čo sa malo prerábať. My máme útvar, ktorý to bude spravovať. 

Ak vznikne mapa, vyschne tráva, stromček, bude to vysadené znovu. Je tam dvojročná záruka, 

problém tam nie je. 

•  

Dr. Miklášová – schody pred MsÚ – počíta sa s vodorovným značením? Kedy?  

Ing. Horská – z kapacitných dôvodov to nie je možné všetko stíhať. Vypadla nám na mesiac 

p. Babiarová, Ing. Plačko robí len na polovičný úväzok. Uvažuje sa s 3 radarmi s označením 

rýchlosti. Dúfam, že to oddelenie výstavby bude posilnení, aby sme to všetko stíhali a spĺňali 

požiadavky občanov. 

•  

Dr. Miklášová – čo sa deje s hlavným ekonómom? Pani Sabová je len poverená riadením. Bude 

nové výberové konanie? 

Ing. Horská – nebola som vo výberovej komisii, neviem na to odpovedať.  

•  

p. Rakús – na II. ZŠ – už bude júl a ešte sa nič nezačalo robiť. 

Ing. Horská – dám Vám písomnú odpoveď, na to by vedel odpovedať Dr. Kýška. Určite je to 

v zmluvných podmienkach, aký termín je tam. 

•  

p. Rakús – vyšla výzva na operačný program ŽP – odpady, 



 

 
MsZ č.5, 30.6.2011 

Strana 9 z 14 

 

Ing. Horská – zberový dvor – treba aktualizovať dáta, pracuje sa na tom. Z ich strany nedošlo 

k stretnutiu. 

Ing. Jánoška – mali by sme byť úspešní. 

•  

p. Rakús – obyvatelia sa sťažujú na burinu na Horných dielcoch (pri Semikrone), je to majetok 

mesta a rastie tam 1,5 m burina. A takisto pri bývalom Kožexe. 

Ing. Jánoška – z kapacitných možností to mesto nestíha. A pozemok pri Kožexe patrí SPF. 

•  

p. Rakús – a čo s tými bytovkami, ktoré mal stavať Real Market? 

Ing. Jánoška – mám neoverenú informáciu, že to už má niekto iný, ale mesto má predkupné právo, 

je to v zmluve ošetrené. 

•  

Ing. Duračka – v najbližšom Hlase Vrbového uverejniť článok o triedení plastov. Pre účely odberu 

sú iba PET fľaše. Upozorniť občanov na správne triedenie. 

Ing. Jánoška – urobiť osvetu nielen pre PET fľaše ale aj sklené fľaše aj lepenky. Dohodnúť sa 

s chlapmi na multikáre, kedy by to mohli odvážať. 

Ing. Horská – stále cyklicky vkladať farebný letáčik do Hlasu Vrbového. V rámci osvety – žlté, 

modré, zelené – podľa druhu odpadu. 

•  

Mgr. Just – kosenie je nedostatočné. Nedali by sa nejaké financie na brigádnikov alebo akou 

formou to mesto bude riešiť? 

Ing. Jánoška – máme v pláne zadovážiť pojazdnú kosačku, na ktorej by mohol pracovať p. Juríček. 

Niektoré plochy by sa dali vykosiť touto kosačkou, ale niektoré nie. Vieme, že to treba posilniť, ale 

musíme robiť aj separát a ten robíme po celý rok. 

Mgr. Just – tie intervaly medzi kosením sú veľké. 

Ing. Horská – pracovníci, ktorí kosia, musia byť preškolení a títo pracovníci, ktorých teraz máme 

z úradu práce, dať ich zaškoliť, by bolo neefektívne. 

Mgr. Koreň – aj hospodár na štadióne by mohol pokosiť štadión. 

Ing. Jánoška – p. Záhorec dá p. Hutovi kosačku a on to tam už bude môcť pokosiť. 

Mgr. Koreň – čo tam robí ten hospodár teraz, má práčku, sušičku polievať nemusí, futbal sa nehrá. 

Ing. Horská – naplánovať do rozpočtu dve kosačky. Financie by sa mali rozpočítavať na jednotlivé 

kluby, aspoň budú vedieť, koľko prostriedkov majú na financovanie svojej činnosti. 

Mgr. Koreň – prečo platíme trénera ml. žiakov, keď ml. žiakov dva roky nemáme. 

Ing. Jánoška – príkazná zmluva je na ½ roka. A s tým dorastom musíme niečo urobiť. 

Mgr. Koreň – tá príkazná zmluva je na p. Balcíra. 

Ing. Jánoška – ja sa na to pozriem. 

•  

Dr. Miklášová – na Ul. 6. apríla došlo k výrubu stromov – robí sa to takým spôsobom – nevie sa 

kedy a kto. Na toto by malo byť povolenie. Čosi sa deje. 

Ing. Horská – teraz nie je dané žiadne povolenie. 

•  

Mgr. Just – ihrisko pre deti 0 – 6 rokov – zodpovedné ihriská v meste nie sú. Uvažuje sa s niečím? 

Ing. Jánoška – na predchádzajúcom MsZ sme sa dohodli , že by to mohlo byť v areáli bývalej MŠ. 

Bol by stanovený prevádzkový poriadok. V okolí gymnázia pri Kostole sv. Gorazda, aj tam niečo 

jednoduché – preliezky. 

Mgr. Just – aj za Nachemou na Ul. SNP. 

p. Sabová – v rozpočte ste odsúhlasili, ale len v bývalej MŠ. 

•  

p. Rakús – cenová mapa – prepočítať na Eurá. 

Ing. Jánoška – toto je len pomôcka, všetko sa prepočítava kurzom a MsZ môže určiť inú cenu. 

•  

Mgr. Šandrik – vybavenie úveru na dom kultúry, 
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Ing. Jánoška – treba povedať len sumu. Nie je problém. Budem mať minimálne 3 ponuky z bánk 

a môžeme potom vybrať. Môžem v tej intencii 250 tis. €? 

Mgr. Koreň – najlepšie hneď, čím skôr.  

•  

Ing. Hužovič – relácia Lampáreň – bolo povedané že MsP v počte 6–7 ľudí tam asistovala, že 

p. Juríček bol zbitý. Toto všetko sú hlúposti. Bol tam p. Suchán, len ako dohľad nad verejným 

poriadkom. Vôbec nedali priestor MsP. Mesto by malo zareagovať. 

 

19. Návrhy uznesení 
Uznesenie č. 44/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

1. Informáciu o činnosti spoločnosti Dalkia, a.s. Bratislava v meste Vrbové za rok 2010. 

2. Informáciu o plnení plánu opráv, údržby a povinných činností za rok 2010. 

 

Uznesenie č. 45/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu za rok 2010. 

 

Uznesenie č. 46/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky zostavenej k 31. 12. 2010. 

 

Uznesenie č. 47/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

záverečný účet mesta za rok 2010 a celoročné hospodárenie mesta s vyhodnotením  programového 

rozpočtu bez výhrad. 

 

prítomní: 8 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 48/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu za rok 2010 v sume 70 610,60 €. 

 

prítomní: 8 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 49/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

vysporiadanie prebytku hospodárenia za rok 2010 nasledovne: 

– prebytok rozpočtu v sume 148.772,66 €, zisteného podľa ustanovenia §10 ods. 3 písm. a) a b) a 

§16 ods. 6 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, na tvorbu rezervného fondu v sume 

148 772,66 €,  

– v zmysle ustanovenia §16 ods. 6 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách v znení 

neskorších predpisov sa na účely tvorby peňažných fondov pri usporiadaní prebytku rozpočtu 

obce v zmysle §10 ods. 3 písm. a) a b) sa z toho prebytku vylučujú nevyčerpané účelovo určené 

prostriedky vo výške 449,88 €, ktoré je možné použiť v rozpočtovom roku v súlade 

s ustanovením § 8 odsek 4 a 5 zákona č. 526/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej 

správy, 

– zostatok finančných operácií v sume –125.695,24 € vysporiadať z prebytku rozpočtu. To 

znamená, na základe uvedeného bude tvorba rezervného fondu predstavovať sumu 22.627,54 €. 

 

prítomní: 8 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 50/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

zmenu rozpočtu č. 1  Mesta Vrbové na rok 2011. 

 

prítomní: 8 

za: 6        proti: 1   zdržal sa: 1 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just,    P. Rakús,  Ing. J. Duračka, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová,    

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 51/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

závery ústrednej inventarizačnej komisie k inventarizácii hospodárskych prostriedkov Mesta 

Vrbové vykonanej k 31. 12. 2010. 

 

prítomní: 8 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 52/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

uzatvorenie zmluvy s vybraným dodávateľom Skanska, a.s., v zastúpení: Ing. Miroslav Potoč – 

podpredseda predstavenstva, Ing. Vladimír Kotrík – člen predstavenstva, so sídlom: Krajná 29, 821 

04 Bratislava, v rozsahu podľa priloženého rozpočtu, vo výške 16 225,86 € (488 820,258 Sk) 

 

prítomní: 8 

za: 7        proti: 0    zdržal sa: 1 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just,     P. Rakús, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová,  

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 53/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

plán činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2011. 

 

prítomní: 8 

za: 7        proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

Mgr. M. Šandrik,  

nehlasoval: Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 54/VI/2011 

 

1. Primátor mesta informoval o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej     

republiky a o prijatých opatreniach mestské zastupiteľstvo Vrbové. 

 

2. Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

    – berie na vedomie –  

    výsledky kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky. 

 

 

Uznesenie č. 55/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

od 1. 6. 2011 plat primátora mesta nasledovne: 2,34 násobok priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky 

za predchádzajúci kalendárny rok zvýšený o 13 %, vo výške 2.034,– € mesačne 

 

prítomní: 10 

za: 7        proti: 1    zdržal sa: 2 

R. Bartakovič, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just,  P. Rakús,   Ing. J. Duračka, 

Mgr. J. Koreň,  PhDr. J. Miklášová,        JUDr. Š. Kubík, 

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 56/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

plán zasadnutí MsZ v II. polroku 2011. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík,  

PhDr. J. Miklášová, P. Rakús,  

Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 57/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– predbežne schvaľuje –  

v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zák. č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí odpredaj časti nehnuteľnosti 

v k. ú. Vrbové, Helene Brečovej, bytom Sadová 1049/3, 922 03 Vrbové: 

– pozemku p.č. 324/2 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere cca 27 m2  (šírka po hranicu žumpy 

a dĺžka po dĺžke domu p. Brečovej), vedenom na LV 1900, vlastník Mesto Vrbové, k. ú. Vrbové, 

na základe vyhotovenia GP za cenu 15,– €/m2, pričom cenu za pozemok, náklady na vyhotovenie 

GP a náklady na návrh na vklad uhradí nadobúdateľ, z dôvodu, že na predmetnej časti pozemku sa 

nachádza žumpa a elektrická prípojka s rozvodnou skriňou, ktoré sú vo vlastníctve navrhovaného 

nadobúdateľa, v zmysle platného stavebného povolenia. 

 

prítomní: 9 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,      P. Rakús, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,  Mgr. M. Šandrik, 

PhDr. J. Miklášová, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 58/VI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva, Mestskej rady, členov komisií 

a volených orgánov Mesta Vrbové s platnosťou od 1. 7. 2011. 

 

prítomní: 9 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,      P. Rakús, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, Ing. J. Tomčík 

PhDr. J. Miklášová, Mgr. M. Šandrik,  
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20. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

o 21.00 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 4. júla 2011   

 
 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Mgr. René Just, v.r.      ................................................. 

 

2.   JUDr. Štefan Kubík, v.r.      ................................................. 


